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Jak wiadomo, klub parlamentarny Platformy Obywatelskiej zÅ‚oÅ¼yÅ‚ bezpoÅ›rednio do biura
prokuratora generalnego Zbigniewa Ziobro zawiadomienie o podejrzeniu popeÅ‚nieniu
przestÄ™pstwa, które miaÅ‚oby polegaÄ‡ na niedopeÅ‚nieniu obowiÄ…zków w zakresie
organizacji aukcji koni arabskich Pride of Poland w Stadninie Koni Janów Podlaski, czym
sprowadzili bezpoÅ›rednie niebezpieczeÅ„stwo wyrzÄ…dzenia znacznej szkody
majÄ…tkowej w mieniu Skarbu PaÅ„stwa. W zawiadomieniu jako osoby, które tego
niedopeÅ‚nienia obowiÄ…zków siÄ™ dopuÅ›ciÅ‚y, wskazane jest kierownictwo Agencji
NieruchomoÅ›ci Rolnych oraz prezes i czÅ‚onek zarzÄ…du Stadniny Koni Janów Podlaski. Dlaczego
nie ma p.o. prezesa SK MichaÅ‚ów &ndash; tego nie rozumiem, ale to tak na marginesie.

Chodzi gÅ‚ównie o dwukrotne licytacje klaczy Emira oraz Al Jazeera. Ta druga na aukcji nie zostaÅ‚a
sprzedana, ale w kilka dni po aukcji &ndash; tak. Emira zaÅ› zostaÅ‚a sprzedana podczas drugiej
licytacji za 225 tys. euro, choÄ‡ za pierwszym zostaÅ‚a wylicytowana do puÅ‚apu 550 tys. euro.
Tylko nie wiadomo komu. Podobno kupiec byÅ‚, ale siÄ™ wycofaÅ‚.  PrzeprowadziÅ‚em w tej
sprawie coÅ›, co moÅ¼na nazwaÄ‡ Å›ledztwem dziennikarskim. PodzielÄ™ siÄ™ jego wynikami z
PaÅ„stwem. Mam teÅ¼ nadziejÄ™, Å¼e to, co udaÅ‚o mi siÄ™ ustaliÄ‡, moÅ¼e byÄ‡ pomocne w
Å›ledztwie prokuratorskim.  RóÅ¼ne zestawy pytaÅ„ wysÅ‚aÅ‚em drogÄ… mailowÄ… do
nastÄ™pujÄ…cych osób: &bull; amerykaÅ„skiego aukcjonera Grega Knowlesa &bull; MichaÅ‚a
Romanowskiego, który mu pomagaÅ‚ &bull; Mateusza Leniewicz-Jaworskiego, który wg relacji 
Anette Mattsson (pisaÅ‚em o tym w art. pt. &bdquo;Jak EmirÄ™ sprzedawano&rdquo;) prowadziÅ‚
z niÄ… zakulisowe pertraktacje w sprawie sprzedaÅ¼y Emiry &bull; Anny DurmaÅ‚y, p.o. prezesa
SK MichaÅ‚ów &bull; Agencji NieruchomoÅ›ci Rolnych (na rÄ™ce rzecznika prasowego) 
&bull; Czworga ringmanów, czy jak kto woli spotterów. PoniewaÅ¼ bÄ™dzie to w sumie bardzo
obszerny materiaÅ‚, podzieliÅ‚em go na trzy czÄ™Å›ci. W czwartej pozwolÄ™ sobie ustosunkowaÄ‡
siÄ™ do wszystkich wypowiedzi, jakie udaÅ‚o mi siÄ™ zdobyÄ‡. W pierwszej czÄ™Å›ci, a wiÄ™c
tej, którÄ… PaÅ„stwo teraz czytajÄ…, bÄ™dÄ… to te pytania, na które nie dostaÅ‚em odpowiedzi,
albo dostaÅ‚em nic nie mówiÄ…ce. A wiÄ™c do rzeczy. Mateusz Leniewicz-JaworskiOto treÅ›Ä‡
maila, jaki wysÅ‚aÅ‚em do czÅ‚onka zarzÄ…du Stadniny Koni Janów Podlaski ByÅ‚ Pan jednym z
decydentów podczas aukcji w Janowie Podlaskim. OdegraÅ‚ Pan czynnÄ… rolÄ™ w sprzedaÅ¼y
Emiry, tej powtórnej. Tak wynika z relacji Anette Mattsson.PoniewaÅ¼ próbujÄ™ odtworzyÄ‡
szczegóÅ‚owo przebieg wszystkich wydarzeÅ„ zwiÄ…zanych ze sprzedaÅ¼Ä… Emiry, bÄ™dÄ™
wdziÄ™czny za odpowiedzi (via mail) na nastÄ™pujÄ…ce pytania: &bull; Czy wie Pan, kto (kupiec z
jakiego kraju?, z jakim numerem?, w jakim sektorze?) zaakceptowaÅ‚ sumÄ™ 400 tysiÄ™cy euro,
mowa o pierwszej licytacji Emiry. &bull; Czy wie Pan, kto zaakceptowaÅ‚ sumÄ™ 450 tysiÄ™cy
euro, mowa o pierwszej licytacji Emiry? &bull; Czy wie Pan, kto zaakceptowaÅ‚ sumÄ™ 500
tysiÄ™cy euro, mowa o pierwszej licytacji Emiry? &bull; Czy wie Pan, kto zaakceptowaÅ‚ sumÄ™
550 tysiÄ™cy euro, mowa o pierwszej licytacji Emiry? &bull; Kto podjÄ…Å‚ decyzjÄ™, Å¼e EmirÄ™
moÅ¼na &bdquo;sprzedaÄ‡&rdquo; za 550 tysiÄ™cy euro, którÄ… to decyzjÄ™ przekazaÅ‚
Gregowi Knowlesowi MichaÅ‚ Romanowski (tak wynika z jego odpowiedzi na moje pytania)  &bull; 
Czy prawdziwa jest relacja Anette Mattsson, którÄ… opisaÅ‚em na moim blogu w tekÅ›cie
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&bdquo;Jak EmirÄ™ sprzedawano&rdquo;. Chodzi o Pana rolÄ™ w tym wydarzeniu? &bull; Z kim
Pan konsultowaÅ‚ cenÄ™ Emiry. Chodzi o ten moment, kiedy na Pana pytanie, ile ona moÅ¼e
daÄ‡, padÅ‚a suma 180 tys. euro, a Pan powiedziaÅ‚, Å¼e musi to skonsultowaÄ‡, po czym wróciÅ‚
Pan z cenÄ… 200 tysiÄ™cy, którÄ… ona ostatecznie zaakceptowaÅ‚a. &bull; Kto podjÄ…Å‚
decyzjÄ™, którÄ… Pan jej przekazaÅ‚, Å¼e jednak Emira musi wyjÅ›Ä‡ ponownie na ring i byÄ‡
ponownie licytowana? Nie otrzymaÅ‚em Å¼adnej odpowiedzi. Anna DurmaÅ‚a Oto mój mail do p.o.
prezesa SK MichaÅ‚ów PróbujÄ™ odtworzyÄ‡ szczegóÅ‚owo przebieg wszystkich wydarzeÅ„
zwiÄ…zanych ze sprzedaÅ¼Ä… Emiry. Mam juÅ¼ odpowiedzi na piÅ›mie (mailowo) wiÄ™kszoÅ›ci
osób, które w jakiÅ› sposób braÅ‚y udziaÅ‚ w sprzedaÅ¼y tej klaczy (wszyscy ringmasterzy, MichaÅ‚
Romanowski, niebawem otrzymam odpowiedzi od Grega Knowlesa). BÄ™dÄ™ wdziÄ™czny za
odpowiedzi (via mail) na nastÄ™pujÄ…ce pytania: &bull; Kto podjÄ…Å‚ decyzjÄ™, Å¼e EmirÄ™
moÅ¼na &bdquo;sprzedaÄ‡&rdquo; za 550 tysiÄ™cy euro, którÄ… to decyzjÄ™ przekazaÅ‚
Gregowi Knowlesowi MichaÅ‚ Romanowski (tak wynika z jego odpowiedzi na moje pytania).  Czy
tÄ™ decyzjÄ™ podjÄ™Å‚a Pani jako p.o. prezesa SK MichaÅ‚ów, czy moÅ¼e ktoÅ› z Agencji
NieruchomoÅ›ci Rolnych? JeÅ›li mamy do czynienia z tym drugim wypadkiem, to kto to byÅ‚? 
&bull; Z kim konsultowaÅ‚ cenÄ™ Emiry Mateusz Leniewicz-Jaworski. Chodzi o ten moment
zakulisowych negocjacji z Anette Mattsson, kiedy na jego pytanie, ile ona moÅ¼e daÄ‡, padÅ‚a
suma 180 tys. euro. Wówczas p. Jaworski powiedziaÅ‚, Å¼e musi to skonsultowaÄ‡, po czym
wróciÅ‚ z cenÄ… 200 tysiÄ™cy, którÄ… ona ostatecznie zaakceptowaÅ‚a. Tak to wynika z jej
zeznaÅ„. &bull; Kto podjÄ…Å‚ decyzjÄ™, którÄ… Mateusz Leniewicz-Jaworski przekazaÅ‚ Anette
Mattsson, Å¼e jednak Emira musi wyjÅ›Ä‡ ponownie na ring i byÄ‡ ponownie licytowana? &bull; Kto
podjÄ…Å‚ decyzjÄ™, Å¼e EmirÄ™ moÅ¼na sprzedaÄ‡ za 225 tys. euro: Pani, czy ktoÅ› z ANR?
Jak wszyscy wiedzÄ…, bo podaÅ‚ to aukcjoner podczas &bdquo;pierwszej sprzedaÅ¼y&rdquo;,
cena minimalna na EmirÄ™ wynosiÅ‚a 700 tys. euro.  A oto odpowiedÅº, jakÄ… otrzymaÅ‚em
drogÄ… mailowÄ…: DzieÅ„ dobryNa  chwilÄ™ obecnÄ… nie mogÄ™ odpowiedzieÄ‡ na Pana
pytania.                                                                Z powaÅ¼aniem                                                       
        Anna DurmaÅ‚a Agencja NieruchomoÅ›ci Rolnych  NagÅ‚ówek do mail byÅ‚ podobny, jak w
poprzednich wypadkach. A oto pytania i wymiana korespondencji w tej sprawie: &bull; Kto podjÄ…Å‚
decyzjÄ™, Å¼e EmirÄ™ moÅ¼na &bdquo;sprzedaÄ‡&rdquo; za 550 tysiÄ™cy euro, którÄ… to
decyzjÄ™ przekazaÅ‚ Gregowi Knowlesowi MichaÅ‚ Romanowski (tak wynika z jego odpowiedzi na
moje pytania).  Czy tÄ™ decyzjÄ™ podjÄ™Å‚a pani Anna DurmaÅ‚a jako p.o. prezesa SK
MichaÅ‚ów, czy moÅ¼e ktoÅ› z Agencji NieruchomoÅ›ci Rolnych? JeÅ›li mamy do czynienia z tym
drugim wypadkiem, to kto to byÅ‚? &bull; Z kim konsultowaÅ‚ cenÄ™ Emiry Mateusz
Leniewicz-Jaworski. Chodzi o ten moment zakulisowych negocjacji z Anette Mattsson, kiedy na jego
pytanie, ile ona moÅ¼e daÄ‡, padÅ‚a suma 180 tys. euro. Wówczas p. Jaworski powiedziaÅ‚, Å¼e
musi to skonsultowaÄ‡, po czym wróciÅ‚ z cenÄ… 200 tysiÄ™cy, którÄ… ona ostatecznie
zaakceptowaÅ‚a. Tak to wynika z jej zeznaÅ„. &bull; Kto podjÄ…Å‚ decyzjÄ™, którÄ… Mateusz
Leniewicz-Jaworski przekazaÅ‚ Anette Mattsson, Å¼e jednak Emira musi wyjÅ›Ä‡ ponownie na ring
i byÄ‡ ponownie licytowana. &bull; Kto podjÄ…Å‚ decyzjÄ™, Å¼e EmirÄ™ moÅ¼na ostatecznie
sprzedaÄ‡ za 225 tys. euro: pani Anna DurmaÅ‚a, czy ktoÅ› z ANR? O oto odpowiedÅº:  Szanowny
Panie Redaktorze, Jak juÅ¼ wielokrotnie informowaliÅ›my, nadal trwa audyt dotyczÄ…cy
przebiegu aukcji Pride of Poland 2016. Do czasu jego zakoÅ„czenia nie jestem w stanie
udzieliÄ‡ Panu precyzyjnych odpowiedzi na postawione pytania.Zgodnie z zapowiedziami o
wynikach audytu poinformujemy. Z powaÅ¼aniemWitold StrobelRzecznik prasowy ANR 
Szanowny Panie, DziÄ™kujÄ™ za odpowiedÅº. A przy okazji, kolejne pytanie &ndash; pan Karol
Tylenda, byÅ‚y juÅ¼ wiceprezes ANR, zapowiadaÅ‚, Å¼e w 30 dni po aukcji zostanie przedstawione
szczegóÅ‚owe rozliczenie kosztów aukcji i Dni Konia Arabskiego w ogóle. Czy ta zapowiedÅº jest
aktualna? JeÅ›li tak, to w jakiej postaci (konferencja prasowa, na stronie internetowej ANR?) te
szczegóÅ‚owe wyniki zostanÄ… opublikowane? Kiedy to dokÅ‚adnie nastÄ…pi? Marek Szewczyk  
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Szanowny Panie Redaktorze, zapowiedÅº jest aktualna, na pewno rozliczenie zostanie
upublicznione, chociaÅ¼ nie wiem jeszcze dokÅ‚adnie w jakiej formie.O tym równieÅ¼ media
zostanÄ… poinformowane, jak tylko rozliczenie bÄ™dzie gotowe. Z powaÅ¼aniemWitold
StrobelRzecznik prasowy ANR Marek Szewczyk c.d.n.        
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